

NORMAL ASPHALT

普通瀝青



01



NORMAL ASPHALT

普通瀝青

K. Wah Asphalt is an asphalt supplier approved by the HKSAR Development Bureau. While we have a series of mix designs approved by the Highways Department and Airport Authority, which are immediately available to serve the industry, special mix designs can also be tailor-made to meet individual client's needs.

Our normal products include road base, base course and wearing course. They can be made from virgin aggregates or recycled materials, i.e., reclaimed asphalt pavement (RAP). The aggregates, produced from our own quarry in Guangdong Huidong, come in sizes of 5mm, 6mm, 10mm, 14mm, 20mm and 40mm to meet a variety of thickness and texture requirements.

You may pick up asphalt products from our Sheung Shui plant by yourself. Alternatively, we can deliver the materials to your location by our fleet. We can also provide combined services including the supply, delivery and laying of asphalt products.

嘉華瀝青是香港政府發展局核准認可的瀝青鋪路物料供應及承造商，其瀝青混合料設計得到路政署及機管局認可。我們有一系列瀝青產品適用於不同道路項目工程，亦可以為客戶提供度身訂造瀝青產品服務，滿足項目需要。

我們的主要瀝青產品包括瀝青底基層、瀝青基層及瀝青面層，均使用來自嘉華惠東石礦場的碎石骨料，粒徑分別為5毫米、6毫米、10毫米、14毫米、20毫米及40毫米，亦可使用道路維修工程所得的再生瀝青用料，以達到不同的路面設計需要。

這些產品可以從我們的上水瀝青廠房自行提取，或由我們的車隊送至指定位置，亦可由我們的專業隊伍一概承包瀝青供應、運輸及鋪設服務。

- 市區道路
- 快速公路及高速道路
- 停車場
- 單車徑
- 運動場
- 私人屋苑

- Urban roads
- Expressways and high speed road
- Parking areas

- Cycle tracks
- Stadium and sports field
- Private residential projects

“Our asphalt professionals can provide you with technical advice on our range of asphalt products and their applications.”

我們有專業團隊為您提供產品選擇、施工方案、技術支援等服務。”